



Pets Central Veterinary Academy Limited

Application Form 報名表

When completed, please return this form to:

Shop C, G/F, Yiu Ming Building, 42-48 Java Road, North Point, Hong Kong

香港北角渣華道42-48號耀明大廈地下C舖

Email 電郵: academy@pets-central.com

Course Code 報讀課程編號		Course Title 課程名稱		Commencement Date 開課日期	
-----------------------	--	----------------------	--	------------------------------	--

I. Personal Details 個人資料

(* Compulsory 必需填寫)

Please fill-in with Block Capital Letters 請用正楷填寫

* English Name 英文姓名			* Chinese Name 中文姓名		
* Date of Birth (d/m/y) 出生日期 (日/月/年)			Sex 性別		Fax No. 傳真機號碼
* #HKID No. 香港身份證號碼	()	* Email Address 電郵地址			
* Contact No. 聯絡電話		Facebook Account			
* Corr. Address 通訊地址					

For Part II to Part IV, please fill-in with chronological order with the nearest goes first.

第 II 至第 IV 部份，請順序列出，並請先填寫較近期之資料。

If there is insufficient space in these parts, please give details on a separate A4 sheet.

Extra A4 sheets are collectable at reception counter.

如此部份空位不敷填寫，申請人可使用額外 A4 紙張詳列有關資料。如有需要，可向院務處職員索取。

II. *# Education 學歷

From	To	學校 / 學院 / 大學 School / College / University	資格 Qualification

Public exam result of English Language 英文公開試成績:	公開試 Public Exam:	成績 Result:
	公開試 Public Exam:	成績 Result:

III. Working Experience 工作經驗

From	To	公司 Company	職位 Post

Please provide copies of HKID and certificate(s) of education. 請提供身份證及相關學歷副本。



Pets Central Veterinary Academy Limited

IV. Source of Information 課程知悉途徑

How did you learn about this programme? (Please ☒) 你如何獲悉此課程? (請 ☒)			
☐ Booklet 小冊子	☐ Leaflet 課程單張	☐ Website 學院網頁	☐ Friend 朋友 : _____
☐ Email 電郵	☐ Newspaper 報刊 (Please specify 請註明) : _____		☐ Facebook 面書
☐ Others 其他 (Please specify 請註明) : _____			

Note 注意:

- Course fee must be accompanied with this form (or its photocopy), otherwise enrolment may be rejected.
報名表 (可用影印本) 必須連同學費一併繳交, 否則報名可能無效。
- PCVA has adopted a Personal Data (Privacy) Policy. Information about the policy is available at enrolment counter for collection. You may also contact our Personal Data Officer for further details.
PCVA 已實施個人資料 (私隱) 政策, 有關資料單張可於報名處索閱, 或閣下可與本學院個人資料主任查詢。
- PCVA reserves the right to reject any application in any circumstances and for whatever reasons. Payment of fees should only be construed as conditional acceptance of application until fulfillment of all the admission requirements.
PCVA 保留在任何情況下及以任何原因拒絕任何入學申請的權利。申請者繳付學費後, 仍須符合入學的所有條件, 其申請方可獲得接納。
- PCVA reserves the right to change the venue, date and time as necessary.
PCVA 保留在任何情況下更改授課地點、日期及時間的權利。
- Payee for bank cheque: Pets Central Veterinary Academy Limited
支票抬頭請註明: Pets Central Veterinary Academy Limited
- The course fee is non-refundable unless under the circumstances stipulated in CEF standard refund policy.
已繳學費概不退還, 除非在持續進修基金標準退款政策適用的情況下。

Personal Data (Privacy Policy) Statement 個人資料 (私隱) 政策聲明

In order to undertake to protect your right to privacy in your personal data, we ensure that the policies and practices in the collection, use, retention, transfer and access to your personal data comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance of the HKSAR. PCVA will not disclose personal information to third parties without the consent of the data owner, unless it is used for the purpose of its collection, or is permitted or required by law. 為承諾保障閣下的個人資料私隱權, 本學院確保在收集、使用、保留、轉移及查閱個人資料方面的政策及慣例, 均符合香港特別行政區的《個人資料 (私隱) 條例》的規定。除非是符合收集資料的用途, 或為法律所容許或規定, 否則本學院不會在未經當事人同意的情况下向第三者披露個人資料。

Declaration 聲明:

- I certify that the information in this application form is true, correct and complete to the best of my knowledge and belief.
本人聲明在此報名表格及隨附文件所載的資料, 依本人所知均屬完整真確。
- I agree to abide by the rules and regulations set by PCVA 本人同意本人當遵守學院的規則。
- I read and agree the terms and conditions stated in the application form and the Personal Data (Privacy) policies. 本人已細閱報名表格內之注意事項及個人資料(私隱)政策聲明。
- I read and understood 學生已明白及閱讀此免責聲明: It is a matter of discretion for individual employers to recognize any qualifications to which the course may lead to. 本學院頒授的資歷由僱主自行決定是否接受。
- The personal data collected may be used by PCVA for promotion purpose, please indicate your agreement to receive related emails, messages or calls from PCVA and its affiliation. Please ☒ in the box:
本學院所收集的個人可能會被用作宣傳用途, 本人同意 Pets Central Veterinary Academy Limited 及其下機構使用本人資料並同意接收相關郵件或短訊或電話, 請於格內打✓。
☐ Agree 同意 ☐ Disagree 不同意

Official Use Only 內部填寫	
☐ Eligible for direct admission 合資格直接入讀	
☐ Not eligible for admission 不合資格入讀	
☐ Admission test and interview are required 須通過入學測試及面試	
☐ Pass 合格 ☐ Fail 不合格	
Remark 備註: _____	
Handler 處理人: _____	Date 日期: _____
Verifier 核實人: _____	Date 日期: _____

申請人簽署

Applicant's

signature : _____

日期 Date : _____